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Minnesanteckning från Näringslivsråd  

 
Datum: 21 maj, 2025 

Tid: 16.00-18.00 

Plats: Stadshuset, kommunstyrelsens sammanträdesrum 

 

Närvarande 

Näringslivsrepresentanter 

• Göran Widen, Brändökonferens 

• Pär Johansson, Norrlandsjord 

• Erik Ranängen, Byggföretagen 

• Kristin Lindqvist, Geektown 

• Petter Larsson, Stark arkitekter 

• Joakim Nilsson, Bottenvikens bryggeri 

• Camilla Sehlin, Luleå näringsliv 

• Veronica Apelqvist, BD Fisk 

• Karin Sjöö-Åkeblom, Tromb 

• Kristina Elg Christoffersson, SSAB 

• Maria Andersson, Norrfinans  

 

Representanter från kommunstyrelsen  

• Carina Sammeli (S), ordförande 

• Fredrik Hansson (S) 

• Evelina Rydeker (MP) 

 

Tjänstepersoner i Luleå kommun  

• Maria Bergman, näringslivsstrateg 

• Eva Jonsson, chef tillväxt- och integrationsenheten 

• Johanna Karlsson, näringslivsstrateg 

• Patrik Wallgren, miljö- och byggchef 

• Josefine Wihlzon, näringslivschef 

• Helén Wiklund Wårell, infrastruktur- och servicedirektör 
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1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Presentationsrunda 

Kort presentationsrunda av deltagare. 

3. Luleå Business Awards  

Luleå kommun berättade om att det kommer att bli ett förändrat arrangemang av Luleå 

Business Awards under nästa år. Kommunen planerar för en annan typ av firande och 

formerna för detta är under utveckling. Vidare pågår dialog med näringslivsaktörer om 

övertagande av arrangemanget från och med 2027.  

4. Information och workshop om företagsklimatet  

 

Luleå kommun berättade om resultatet från Insikts kundundersökning och Svenskt 

Näringslivs enkätundersökning om det lokala företagsklimatet. På en övergripande nivå 

visar resultaten en försiktig förbättring. 

 

Vidare informerade kommunen om några av de utvecklingsinsatser som pågår inom 

kommunens verksamheter för att ytterligare förbättra resultaten och stärka det lokala 

näringslivsklimatet. 

 

Daniel Granlund, inköpschef, berättade om utvecklingsinsatser som görs inom 

Inköpskontoret.  

 

Sanna Ranneberg, enhetschef för kundcenter, beskrev det utvecklingsarbete som pågår för 

att stärka service, bemötande och tillgänglighet.  

 

Workshop om företagsklimatet 

Deltagarna delades in i grupper för att diskutera frågeställningarna:  

 

- Vad har ni för reflektioner kring mätningarna och dess resultat?   

- Vad ser ni som de största hindren för ett bättre företagsklimat i vår kommun idag – 

och vilka konkreta åtgärder skulle kunna göra skillnad redan på kort sikt?  

- Vad fungerar bra idag? 
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5. Övriga frågor  

 

Nästa möte – föreslaget fokus 

1. Kommunal konkurrens  

2. Service och bemötande - hur kan förutsättningar skapas för att detta genomsyrar hela 

organisationen? 

Medskick till kommande möten 

Det lyftes ett önskemål om att agenda mejlas ut inför mötena samt att relevanta 

frågeställningar kommuniceras i förväg, för att deltagarna ska kunna förbereda sig. 

Material såsom bilder, presentationsunderlag och diskussionsfrågor bör skickas ut senast 

en vecka innan mötet. 

 

 

 

 

 


